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В статье проведен сравнительный анализ соотношения терминов «источник права» и «форма 
права» на примере правового договора, на основе которого сделан вывод о неразрывной связи правовых 
понятий с типом правопонимания. Выделены и проанализированы следующие варианты соотноше-
ния данных понятий: разделение, отождествление. Рассмотрены критерии сравнения терминов «ис-
точник права» и «форма права», даны определения данных терминов.
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Th e article provides comparative analysis of the compliance of terms source of law and form of law by 
example of legal contract, on the basis of which it was concluded that legal terms are inextricably linked 
with the type of legal understanding. Th e following options for these concepts are identifi ed and analyzed: 
division, identifi cation. Th e criteria for comparing terms source of law and form of law are considered, and 
defi nitions of these terms are given.
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